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hangulatáért…) 

  

 

Mióta dolgoztok együtt a Tr-Softtal? 

2005 év végén megnyertünk egy nyolc évre szóló jelzőlámpa-szerviz tendert, és 

megkötöttük a fővárosi önkormányzattal a szerződést, amiben jelentős beruházási 

rész volt a jelzőlámpás fénypontok cseréjéről. Előtte normál égők voltak a 

jelzőlámpákban, melyet két év alatt kicseréltünk LED-es kivitelűekre a Főváros 33-34 

ezer fénypontján. Ez egy korszerű energiatakarékos technológia. Ehhez 

mindenképpen szükségünk volt egy új programra. A TR-Soft-os verziót 2006 

legelején kezdtük Baracsi Ferencékkel közösen fejleszteni, végül ez lett a későbbi 



dokumentációnk alapja, mind a szervizelésben, mind a cserefolyamat 

nyilvántartásában. 

A Siemensen belül mivel foglalkoztok? 

Ez a Siemens Zrt. Forgalomtechnika üzletága, ami alaptevékenységként a 

forgalomirányítás szervizelésével és üzemeltetésével foglalkozik, emellett pedig a 

munkánk szerves részét képezi a beruházásokban való részvétel. Például most folyik 

az egyes és a hármas villamos felújítása, ezeknek a közúti jelzős része hozzánk 

tartozik a vállalaton belül. Én szerviz- és projektvezetőként dolgozom. Összesen kb. 

1020 jelzőlámpás csomópont tartozik hozzánk, melyek egy vezérlőberendezésről 

működnek. 

Ma mire használjátok a TR-Soft programját? 

A nyolc évig folyamatosan használt programunk szerződése decemberben járt le, 

most készül ennek a frissítése, illetve az új szoftververzió. A program tartalmazza a 

havi nyilvántartásunk és elszámolásunk alapját: a hibacímeket, a statisztikát és a 

hibaelhárítás során felhasznált anyagainkat. Ezek alapján az adatok alapján a 

program kiállítja a számlát, mely a fővároshoz kerül. 

Nagyon fontos volt a számunkra, hogy a program, amit használunk könnyen 

kezelhető legyen, hiszen egyszerre több ember, akár 12-13 fő is dolgozik rajta 

folyamatosan – szerencsére a program teljesen megfelel ennek az igényünknek. 

Baracsi Ferivel azóta, hogy elkezdtük a program fejlesztését napi kapcsolatban 

vagyunk. A TR-Soft minden igényünket kielégíti, munkakapcsolatnak tökéletes, 

barátságnak tökéletes! 

 


